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În acest sfârşit de săptămână a avut loc în localitatea Dragomireşti ediţia a XIV – a a
Festivalului Primăverii „Câte flori pe Iza-n sus”. Invitaţi au fost o serie de artişti de muzică
populară precum şi formaţii şi grupuri de copii din Blaj, Budeşti, Suciu de Sus, Vadu Izei,
Bogdan Vodă, Ieud, Şieu, precum şi grupul de copii din Bouţul Mic – Ucraina.

  

Evenimentul a început duminică la amiază cu parada portului popular şi a cailor înstruţaţi.
Festivitatea a fost deschisă de primarul oraşului Dragomireşti, Vasile Iusco. Preşedintele
Consiliului Judeţean Maramureş, Mircea Man a fost prezent la festival împreună cu prefectul
Sandu Pocol o parte din parlamentarii maramureşeni: senatorul Gheorghe Mihai Bârlea,
deputatul Doru Leşe, primarul din Sighetul Marmaţiei Eugenia Godja, şi alţi oaspeţi de seamă.
Domnul Mircea Man le-a vorbit oamenilor din Dragomireşti despre proiectele în care este
cuprins oraşul, despre munca primarului şi a tuturor factorilor implicaţi în dezvoltarea acestei
comunităţi.
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